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متن پرسش

سلام استاد: حس می کنم در قبال این همه خبرهای ناخوشایندی که درباره مظلومان جهان و به ویژه

شیعیان می شنویم خیلی ملتهب و ناراحت نمی شوم. این قساوت قلب از کجاست و چکار کنیم تا

رقت قلب پیدا کنیم؟ خیلی ممنون

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: گویا حضرت حق از طریق نمایاندن چهرهی فرهنگ مدرنیته در این موارد

میخواهد خودخواهی و خودبینی آن فرهنگ را به ما بنمایاند تا با عزمی استوار از این تمدن دروغین

مدعی حقوق بشر عبور کنیم. شاید از این جهت به موضوع نگاه میکنید وگرنه مظلومیت هر مظلومی

عواطف هر انسانی را جریحهدار میکند. موفق باشید


